
Protokół Nr XXIX /1/2008 
z XXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 26 lutego 2008 r. w sali 
posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 
 Na ustawowy stan 32 radnych w XXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa 
uczestniczyło 30 radnych, według listy obecności, co stanowi wymagane quorum do 
prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia XXIX sesji 
Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 
- Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Tadeusza Ferenca, 
- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Stanisława Sienkę, 
- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Marka Ustrobińskiego, 
- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Henryka Wolickiego 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu/, Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, a także 
przybyłych mieszkańców /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 
 Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek 
obrad XXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2008 rok. 
 

2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta (dot. upoważnienia 
Prezydenta Miasta do zaciągania zobowiązań) /druk: XXIX/18/2008/. 

 
3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” /druk: XXIX/19/2008/. 
 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana) /druk: 
XXIX/20/2008/. 

 
5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                        

w Młodzieżowej Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec” /druk: XXIX/21/2008/. 
 

6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Energetyk” /druk: XXIX/22/2008/. 

 
7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci” /druk: XXIX/23/2008/. 
 

8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                        
w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej /druk: XXIX/24/2008/. 

 
9. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 

Dymnickiego w Rzeszowie /druk: XXIX/1/2008/. 
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10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na 

czas nieokreślony /druk: XXIX/2/2008/. 
 

11. Uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę Miasto Rzeszów darowizny 
stanowiącej przyłącza wodociągowe zlokalizowane w miejscowościach gmin 
sąsiednich, będące własnością osób fizycznych /druk: XXIX/3/2008/. 

 
12. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk: XXIX/4/2008/. 
 

13. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie /druk: 
XXIX/5/2008/. 

 
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

z tytułu trwałego zarządu nieruchomości /druk: XXIX/7/2008/. 
 

15. Uchwała w sprawie stanowienia o kierunkach działania Prezydenta Miasta 
Rzeszowa odnośnie lokalizacji stacji bazowych telefonii komórkowych oraz 
urządzeń radiolinii w Rzeszowie. 

 
16. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6-A/2007 uchwalonego           

w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej            
i Kopisto w Rzeszowie. 

 
17. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 151/16-B/2007 w rejonie ul. Karowej i Kopisto                    
w Rzeszowie. 

 
18. Uchwała w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zmianę granic Gminy Miasta 

Rzeszowa /druk: XXIX/6/2008/. 
 

19. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr IV                  
w Rzeszowie /druk: XXIX/8/2008/. 

 
20. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr XII                 

w Rzeszowie /druk: XXIX/9/2008/. 
 

21. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr X                   
w Rzeszowie /druk: XXIX/12/2008/. 

 
22. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr IX                   

w Rzeszowie. 
 

23. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów 
własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów /druk: 
XXIX/10/2008/. 
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24. Uchwała w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych                    

w przedszkolach i szkołach miasta Rzeszowa /druk: XXIX/13/2008/. 
 

25. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
wysokość i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia 
oraz nagród w 2008 roku /druk: XXIX/14/2008/. 

 
26. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia 

cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /druk: 
XXIX/17/08/. 

 
27. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej            

i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem 
planu finansowego Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych na 
2008 rok. 

 
28. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia 

ilości punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa. 
 

29. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji salonu gier na automatach 
/druk: XXIX/15/2008/. 

 
30. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o przeniesieniu lokalizacji salonu gier na 

automatach /druk: XXIX/16/2008/. 
 

31. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. 
Marka Grechuty). 

 
32. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. 

Rymanowska). 
 

33. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad       
i trybu przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz ich wysokości 
/druk: XXIX/25/2008/. 

 
34. Uchwała w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji doraźnej ds. Nagród 

Miasta Rzeszowa w dziedzinie „Sportu”. 
 

35. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagrody Prezydenta Miasta Rzeszowa dla 
Młodych Talentów. 

 
36. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 

Sportu. 
 

37. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Literatury. 
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38. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 

Nauki i Techniki. 
 

39. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Kultury i Sztuki. 

 
40. Uchwała w sprawie skargi złożonej na Prezydenta Miasta Rzeszowa /druk: 

XXIX/11/2008/. 
 

41. Informacja nt. sytuacji klubu sportowego „Walter” – relacja z dotychczasowych 
działań, planowane kroki zaradcze. 

 
42. Informacja na temat zagospodarowania terenu w rejonie byłego hotelu 

„Rzeszów” – aktualny stan formalno – prawny (z uwzględnieniem uchwał 
podjętych przez Radę). 

 
43. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 
44. Zapytania i interpelacje. 
 
45. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 
następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -         
w punkcie 1a - o projekt uchwały w sprawie dopłat do 1 m³ odprowadzanych ścieków. 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -         
w punkcie 1b - o projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 
2008 rok. 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -          
w punkcie 22a - o projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 
Miasto Rzeszów do realizacji, we współpracy z Województwem Podkarpackim, 
projektu Systemu Elektronicznej Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP). 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -          
w punkcie 22b - o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
Porozumienia, pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Miastem Dębica, dotyczącego 
wspólnego przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 3600 -
3800 MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 09.1 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -         
w punkcie 22c - o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
Porozumienia, pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Powiatem Łańcuckim, 
dotyczącego wspólnego przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości       
z zakresu 3600-3800 MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 09.2. 
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 Wniosek o rozszerzenie porządku obrad - w punkcie 38a - o projekt uchwały          
w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji doraźnej ds. Nagród Miasta 
Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki.  
  
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -         
w punkcie 39a - o projekt uchwały w sprawie delegowania Radnych Rady Miasta 
Rzeszowa do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa. 
 
 Wniosek o rozszerzenie porządku obrad - w punkcie 39b - o projekt uchwały           
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa 
/pisemna rezygnacja Radnej Pani Jadwigi Stręk/. 
 
 Wniosek Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa            
o zdjęcie z porządku obrad i skierowanie do właściwej Rady Osiedla celem wydania 
opinii, projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji salonu gier na 
automatach /druk: XXIX/15/2008/. 
 
 Wniosek Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa o zdjęcie z porządku obrad i skierowanie do 
właściwej Rady Osiedla celem wydania opinii, projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
opinii o przeniesieniu lokalizacji salonu gier na automatach /druk: XXIX/16/2008/. 
 
 Wniosek Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa o zdjęcie z porządku obrad i skierowanie do 
właściwej Rady Osiedla celem wydania opinii, projektu uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. Rymanowska). 
 
Radna Pani Jadwiga Stręk – w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – 
zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku i skierowanie do ponownej konsultacji, projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia ilości 
punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa. 
  
 
 
Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -          
w punkcie 1a – o projekt uchwały w sprawie dopłat do 1 m³ odprowadzanych ścieków 
- został przyjęty jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -         
w punkcie 1b - o projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 
2008 rok - został przyjęty jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -          
w punkcie 22a - o projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 
Miasto Rzeszów do realizacji, we współpracy z Województwem Podkarpackim, 
projektu Systemu Elektronicznej Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP) - 
został przyjęty jednomyślnie (28 głosami „za”). 
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 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -          
w punkcie 22b - o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
Porozumienia, pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Miastem Dębica, dotyczącego 
wspólnego przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 3600-
3800 MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 09.1 - został przyjęty jednomyślnie 
(28 głosami „za”). 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -         
w punkcie 22c - o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
Porozumienia, pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Powiatem Łańcuckim, 
dotyczącego wspólnego przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości       
z zakresu 3600-3800 MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 09.2 - został przyjęty 
jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
 Wniosek o rozszerzenie porządku obrad - w punkcie 38a - o projekt uchwały          
w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji doraźnej ds. Nagród Miasta 
Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki - został przyjęty jednomyślnie (27 głosami 
„za”). 
  
 Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad -         
w punkcie 39a - o projekt uchwały w sprawie delegowania Radnych Rady Miasta 
Rzeszowa do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa - został 
przyjęty jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
 
 Wniosek o rozszerzenie porządku obrad - w punkcie 39b - o projekt uchwały           
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa - 
został przyjęty jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
 Wniosek Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa            
o zdjęcie z porządku obrad i skierowanie do właściwej Rady Osiedla celem wydania 
opinii, projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji salonu gier na 
automatach /druk: XXIX/15/2008/ - został przyjęty jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
 Wniosek Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa o zdjęcie z porządku obrad i skierowanie do 
właściwej Rady Osiedla celem wydania opinii, projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
opinii o przeniesieniu lokalizacji salonu gier na automatach /druk: XXIX/16/2008/ - 
został przyjęty jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
 Wniosek Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa o zdjęcie z porządku obrad i skierowanie do 
właściwej Rady Osiedla celem wydania opinii, projektu uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. Rymanowska) - został przyjęty 19 
głosami „za”, bez sprzeciwu, przy 5 głosach wstrzymujących. 
 
 Wniosek Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” o zdjęcie z porządku           
i skierowanie do ponownej konsultacji, projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady 
Miasta   Rzeszowa   w   sprawie   ustalenia    ilości    punktów    sprzedaży    napojów  
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alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa nie uzyskał wymaganej liczby głosów. 
Wynik głosowania: „za”- 14 głosów, przeciw – 5 głosów, wstrzymujących – 8 głosów. 
 
Radna Pani Jadwiga Stręk – w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 
zgłosiła wniosek o rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia ilości punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa w punkcie 1 porządku obrad. 
 
Radny Pan Grzegorz Budzik – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił wniosek o przerwę w obradach Rady. 
 
Przerwa w obradach sesji trwała od godz. 9.30 do godz. 9.45. 
 
Radny Pan Grzegorz Budzik – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku projektu uchwały zmieniającego uchwałę Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia ilości punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa. 
 
 Wniosek o zdjęcie z porządku projektu uchwały zmieniającego uchwałę Rady 
Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia ilości punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych na terenie Miasta Rzeszowa - został przyjęty jednomyślnie (28 głosami 
„za”). 
 
Porządek obrad XXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2008 rok. 
 
2. Uchwała w sprawie dopłat do 1m³ odprowadzanych ścieków. 

 
3. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2008 rok. 

 
4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta (dot. upoważnienia 

Prezydenta Miasta do zaciągania zobowiązań) /druk: XXIX/18/2008/. 
 

5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Projektant” /druk: XXIX/19/2008/. 

 
6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtan) /druk: XXIX/20/2008/. 
 

7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                        
w Młodzieżowej Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec” /druk: XXIX/21/2008/. 

 
8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Energetyk” /druk: XXIX/22/2008/. 
 

9. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci” /druk: XXIX/23/2008/. 
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10. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                        

w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej /druk: XXIX/24/2008/. 
 

11. Uchwała w sprawie stanowienia o kierunkach działania Prezydenta Miasta 
Rzeszowa odnośnie lokalizacji stacji bazowych telefonii komórkowych oraz 
urządzeń radiolinii w Rzeszowie. 

 
12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 

Dymnickiego w Rzeszowie /druk: XXIX/1/2008/. 
 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na 
czas nieokreślony /druk: XXIX/2/2008/. 

 
14. Uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę Miasto Rzeszów darowizny 

stanowiącej przyłącza wodociągowe zlokalizowane w miejscowościach gmin 
sąsiednich, będące własnością osób fizycznych /druk: XXIX/3/2008/. 

 
15. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk: XXIX/4/2008/. 
 

16. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie /druk: 
XXIX/5/2008/. 

 
17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

z tytułu trwałego zarządu nieruchomości /druk: XXIX/7/2008/. 
 

18. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6-A/2007 uchwalonego           
w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej           
i Kopisto w Rzeszowie. 

 
19. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 151/16-B/2007 w rejonie ul. Karowej i Kopisto                    
w Rzeszowie. 

 
20. Uchwała w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zmianę granic Gminy Miasta 

Rzeszowa /druk: XXIX/6/2008/. 
 

21. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr IV                  
w Rzeszowie /druk: XXIX/8/2008/. 

 
22. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr XII                 

w Rzeszowie /druk: XXIX/9/2008/. 
 

23. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr X                   
w Rzeszowie /druk: XXIX/12/2008/. 
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24. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr IX                   

w Rzeszowie. 
 

25. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do 
realizacji, we współpracy z Województwem Podkarpackim, projektu Systemu 
Elektronicznej Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP). 

 
26. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia, pomiędzy 

Gminą Miasto Rzeszów a Miastem Dębica, dotyczącego wspólnego 
przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 3600-3800 
MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 09.1. 

 
27. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia, pomiędzy 

Gminą Miasto Rzeszów a Powiatem Łańcuckim, dotyczącego wspólnego 
przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 3600-3800 
MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 09.2. 

 
28. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów 

własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów /druk: 
XXIX/10/2008/. 

 
29. Uchwała w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych                    

w przedszkolach i szkołach miasta Rzeszowa /druk: XXIX/13/2008/. 
 

30. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
wysokość i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia 
oraz nagród w 2008 roku /druk: XXIX/14/2008/. 

 
31. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia 

cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /druk: 
XXIX/17/08/. 

 
32. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej            

i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem 
planu finansowego Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych na 
2008 rok. 

 
33. Uchwała w sprawie nadania nazw ulicy na terenie miasta Rzeszowa(ul. Marka 

Grechuty). 
 

34. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad       
i trybu przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz ich wysokości 
/druk: XXIX/25/2008/. 

 
35. Uchwała w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji doraźnej ds. Nagród 

Miasta Rzeszowa w dziedzinie „Sportu”. 
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36. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagrody Prezydenta Miasta Rzeszowa dla 

Młodych Talentów. 
 

37. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Sportu. 

 
38. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 

Literatury. 
 

39. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Nauki i Techniki. 

 
40. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji doraźnej ds. 

Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki. 
 

41. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Kultury i Sztuki. 

 
42. Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia Rady Miasta 

Rzeszowa. 
 

43. Uchwała w sprawie delegowania radnych Rady Miasta Rzeszowa do Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa. 

 
44. Uchwała w sprawie skargi złożonej na Prezydenta Miasta Rzeszowa /druk: 

XXIX/11/2008/. 
 

45. Informacja nt. sytuacji klubu sportowego „Walter” – relacja z dotychczasowych 
działań, planowane kroki zaradcze. 

 
46. Informacja na temat zagospodarowania terenu w rejonie byłego hotelu 

„Rzeszów” – aktualny stan formalno – prawny (z uwzględnieniem uchwał 
podjętych przez Radę). 

 
47. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 
48. Zapytania i interpelacje. 
 
49. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 
Ad. 1. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2008 
rok. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 6 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że powyższy 
projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały: 
- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 
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- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej, 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 
- Komisja Edukacji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2008 rok,         
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 
 
Ad. 2. 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie dopłat do 1m³ 
odprowadzanych ścieków. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Ludwik Szyszka – zgłosił zastrzeżenie, czy naliczenie dopłaty               
„w wysokości netto” jest zgodne z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę              
i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Zapytał, czy określona została wielkość 
ścieków odprowadzanych do kanalizacji miejskiej. Stwierdził, że zgodnie                    
z obowiązującymi przepisami nie można stosować tzw. finansowania skrośnego. 
Zauważył, że w proponowanym projekcie uchwały proponuje się łączną dopłatę do 
ceny wody i ścieków. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że             
w projekcie uchwały proponuje się ustalenie dopłaty do ceny ścieków 
odprowadzanych z gospodarstw domowych, położonych na terenie Miasta, 
obowiązującej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Usług Wielobranżowych „GO-
KOM”. Podobna dopłata obowiązywała w Gminie Boguchwała. Zauważył, że zużycie 
wody, na podstawie której ustala się wielkość odprowadzanych ścieków, jest 
wyliczone według wskazań liczników. 
 
 Uchwała w sprawie dopłat do 1m³ odprowadzanych ścieków,                   
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 3.  
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2008 
rok. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2008 rok,        
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
  
Ad. 4. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr 
XXIII/381/2007 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Rzeszowa do zaciągania 
zobowiązań w 2008 roku w zakresie inwestycji na lata 2009 – 2010. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/18/2008 stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu/. 
 
 Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa,                     
w zaproponowanej wersji, została przyjęta 25 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 5. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/19/2008 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
  
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                 
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 6. 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana). Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/20/2008 stanowi załącznik nr 11 
do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                 
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana),              
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 7. 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   
w Młodzieżowej Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec”. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                    
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/21/2008 stanowi załącznik nr 12 
do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                        
w Młodzieżowej Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec”, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”).  
 
Ad. 8. 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Energetyk”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/22/2008 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                  
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Energetyk”, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 9. 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci”.  
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Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/23/2008 stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                 
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci”,               
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 
 
Ad. 10. 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   
w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/24/2008 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                        
w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 11. 
Pan Konrad Fijołek Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały    
w sprawie stanowienia o kierunkach działania Prezydenta Miasta Rzeszowa 
odnośnie lokalizacji stacji bazowych telefonii komórkowych oraz urządzeń radiolinii  
w Rzeszowie. Przypomniał, że Radni, wraz z projektem uchwały, otrzymali 
uzasadnienie do przedłożonych propozycji /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
Poinformował, że Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Osiedlowymi oraz Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowały 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Radny Pan Grzegorz Budzik – poinformował, że projekt uchwały został 
przygotowany z inicjatywy członków Komisji Gospodarki Przestrzennej                        
i skonsultowany z mieszkańcami Osiedla Paderewskiego. Podjęta inicjatywa ma na 
celu zabezpieczenie mieszkańców przed szkodliwym działaniem stacji 
przekaźnikowych telefonii komórkowych i radiolinii. 
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Pani Zdzisława Paluchowska – Przedstawicielka Komitetu Protestacyjnego – 
przedstawiając stanowisko mieszkańców, powiedziała: „Występuję w imieniu 
mieszkańców Osiedla Paderewskiego, którzy podpisali prośbę o nie montowanie 
masztów telefonii komórkowej i nie budowanie stacji benzynowej na naszym Osiedlu. 
Jest to osiedle domków jednorodzinnych niskiej zabudowie, najwyżej 
dwukondygnacyjnych. My rozumiemy, że w okresie, gdy jest coraz więcej telefonów 
komórkowych, powinny powstawać maszty telefonii komórkowej. Ale niech one 
powstają na obiektach przemysłowych, na obiektach wysokich, a nie na niskich 
domach w centrum osiedla mieszkaniowego. W obiektach przemysłowych przebywa 
się tylko osiem godzin. Natomiast działanie pola elektromagnetycznego w naszym 
przypadku będzie przez całą dobę. Dlatego prosimy Państwa Radnych i Pana 
Prezydenta o wprowadzenie zapisu w opracowywanym planie zagospodarowania 
przestrzennego dotyczącego zakazu lokalizacji stacji bazowych telefonii komórkowej 
na naszym Osiedlu. Znając inwestora i właściciela działki przewidujemy, że będą 
nadal podejmowane próby budowy tych urządzeń. Odpowiednie zapisy w planie 
zagospodarowania spowodowałyby, że inwestor nie będzie miał podstaw prawnych 
do występowania o pozwolenie na budowę.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – przedstawiając swoje stanowisko do projektu uchwały, 
powiedział: „Moim zdaniem, ta uchwała jest źle przygotowana. Jest to pewien 
problem. Co do tego nie mam wątpliwości. Są dwa aspekty tej sprawy. Jeżeli chcemy 
na terenie Osiedla, o którym mowa w projekcie uchwały, zakazać instalowania tego 
typu anten, to zakaz ten trzeba wpisać do planu zagospodarowania przestrzennego, 
który zatwierdza Rada Miasta. Natomiast, być może, byłoby racjonalnym przyjęcie 
takiego apelu, w sensie ogólnym, który zobowiązywałby Pana Prezydenta do tego, 
żeby we wszystkich planach zagospodarowania przestrzennego, przygotowywanych 
przez Biuro Rozwoju Miasta Rzeszowa, takie zapisy zostały umieszczone. Dzięki 
temu byłoby możliwe równomierne traktowanie wszystkich obszarów naszego 
Miasta, a nie tylko tego jednego. Sądzę, że taki ogólnie sformułowany plan powinien 
zawierać taki apel. Jego konsekwencją powinno być takie działanie Pana Prezydenta 
i jego służb, które pozwolą określić zasady, na jakich można, lub nie można, 
instalować tego typu urządzeń. Paradoksalnie, podam następujący przykład. Jeśli ten 
maszt, o którym jest mowa, stoi w osiedlu domków jednorodzinnych i wiemy jakie jest 
jego oddziaływanie, np. w promieniu stu metrów, to można łatwo obliczyć ile osób 
jest narażonych na jego oddziaływanie i jaka jest suma, powiem kolokwialnie, 
osobodni przebywania osób w jego zasięgu. Jeśli analogiczny maszt postawimy na 
gmachu Urzędu Wojewódzkiego, w którym pracuje łącznie, np. tysiąc osób, 
przebywając tam po osiem godzin codziennie, to należy zadać pytanie: czy suma 
szkód, jakie tam ten maszt wyrządzi nie jest większa? Ja nie rozstrzygam tej kwestii. 
To jest rzecz dla specjalistów, którzy powinni nam powiedzieć, na których terenach    
i na których obszarach wolno, a na których nie wolno instalować tych masztów. 
Rozumiem, że konsekwencją dzisiejszej dyskusji będzie podjęcie decyzji, że osiedla 
domków jednorodzinnych mają być traktowane znacznie lepiej niż osiedla 
zabudowane blokami wielorodzinnymi. Do tego potrzeba fachowych ekspertyz           
i informacji, a następnie odpowiednich zapisów w planach zagospodarowania 
przestrzennego.” 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta -  poinformował, że wystąpił   
z  prośbą  do  Prezydenta  Miasta  o  szybkie  opracowanie  planu zagospodarowania  

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


-  16  - 
przestrzennego obejmującego teren Osiedla Paderewskiego. Zauważył, że zapis 
zobowiązujący Prezydenta Miasta do wprowadzenia zakazu lokalizacji stacji 
bazowych telefonii komórkowej może zostać uchylony przez Wojewodę 
Podkarpackiego, jako niezgodny z obowiązującymi przepisami. Zaproponował, aby    
§ 1 projektu uchwały brzmiał następująco: „Rada Miasta zwraca się do Prezydenta 
Miasta Rzeszowa o wprowadzenie zapisu dotyczącego zakazu lokalizacji stacji 
bazowych telefonii komórkowej oraz urządzeń radiolinii do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nr 114/22/2005              
w rejonie Al. Prof. A. Krzyżanowskiego i ul. Paderewskiego w Rzeszowie dla 
terenu określonego ulicami: Al. Armii Krajowej, Al. Prof. A. Krzyżanowskiego     
i ul. I. Paderewskiego.” 
 
Radni: Pan Grzegorz Budzik, Pan Jacek Kiczek i Pan Robert Kultys – jako 
autorzy projektu uchwały, zaakceptowali poprawkę do jej treści, zgłoszoną przez 
Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
 Uchwała w sprawie stanowienia o kierunkach działania Prezydenta 
Miasta Rzeszowa odnośnie lokalizacji stacji bazowych telefonii komórkowych 
oraz urządzeń radiolinii w Rzeszowie, wraz z poprawką, została przyjęta 27 
głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 12. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Dymnickiego w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/1/2008 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 
Dymnickiego w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (28 głosami „za”).  
 
Ad. 13. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości na czas nieokreślony. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/2/2008 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
na czas nieokreślony, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 26 głosami 
„za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 14. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Miasto 
Rzeszów darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowe zlokalizowane                     
w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością osób fizycznych. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/3/2008 stanowi załącznik nr 
19 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę Miasto Rzeszów darowizny 
stanowiącej przyłącza wodociągowe zlokalizowane w miejscowościach gmin 
sąsiednich, będące własnością osób fizycznych, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 15. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/4/2008 stanowi załącznik nr 
20 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 
 
Ad. 16. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie. 
Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedstawionego projektu uchwały /projekt  
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uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/5/2008 stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie,            
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 17. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomości. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/7/2008 stanowi załącznik nr 
22 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Równocześnie Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji zawnioskowała              
o ustalenie bonifikaty w wysokości 99%. 
 
Radny Pan Adolf Gubernat – poprosił o rozważenie możliwości ujednolicenia zasad 
udzielania bonifikaty od rocznej opłaty z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami 
dla wszystkich jednostek Miasta.  
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – zobowiązał się do 
opracowania zasad udzielania bonifikat, zgodnie z propozycją zgłoszoną przez 
Radnego Pana Adolfa Gubernata. 
 
  Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji o udzielenie 
bonifikaty w wysokości 99% od opłaty rocznej w tytułu trwałego zarządu 
nieruchomości położonej przy ul. Nizinnej 30 w Rzeszowie - został przyjęty 
jednomyślnie (21 głosami „za”). 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 
rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomości, wraz z przyjętym wnioskiem, 
została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”).  
 
Ad. 18. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                      
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany Nr 151/6-A/2007 uchwalonego w części oznaczonej konturem 
ABCDEFGHJKLMNO   Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  
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86/16/2004 w rejonie ul. Karowej i Kopisto w Rzeszowie. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do przedłożonego projekt uchwały /projekt uchwały, wraz                      
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6-A/2007 uchwalonego           
w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004 w rejonie ul. Karowej               
i Kopisto w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 19. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                      
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 151/16-
B/2007 w rejonie ul. Karowej i Kopisto w Rzeszowie. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                   
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 151/16-B/2007 w rejonie ul. Karowej i Kopisto w Rzeszowie, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 20. 
Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. 
Poszerzenia Granic – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zmianę granic Gminy Miasta 
Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr  
XXIX/6/2008 stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. Przedstawił również 
sprawozdanie Prezydenta Miasta z konsultacji przeprowadzonych z mieszkańcami    
w sprawie zmiany granic, polegających na przyłączeniu do Rzeszowa obszarów 
sołectw: Biała, Budziwój, Bzianka, Rudna Wielka i Miłocin /sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
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Radny Pan Robert Kultys - poprosił o przestawienie informacji na temat 
„całościowej koncepcji rozszerzania granic Rzeszowa.”  
 
Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. 
Poszerzenia Granic – poinformował, że: „Na dzień dzisiejszy pierwszy etap 
poszerzenia miasta zamknie się terenami pięciu sołectw wymienionych                     
w omawianym projekcie uchwały. Wniosek Wojewody Podkarpackiego zmierza do 
tego, aby powołać zespół złożony z pracowników Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa,    
innych przedstawicieli Urzędu Miasta oraz naukowców rzeszowskich wyższych 
uczelni, który opracuje koncepcję poszerzenia granic administracyjnych Rzeszowa.” 
 
Radny Pan Czesław Chlebek – przypomniał, że Rada Miasta przyjęła uchwałę         
w sprawie poszerzania granic Rzeszowa. Omawiany projekt uchwały jest 
konsekwencją wcześniej podjętych kroków. Zauważył, że odbyły się konsultacje        
z mieszkańcami na temat przyłączenia pięciu sołectw do miasta Rzeszowa. Ich 
wyniki były pozytywne. Stwierdził, że radni powinni wspierać propozycje 
przedstawiane przez Prezydenta Miasta w zakresie poszerzania granic Rzeszowa.  
 
Radny Pan Andrzej Dec – przypomniał, że Rada Miasta przyjęła uchwałę intencyjną   
w sprawie przyłączenia do Rzeszowa terenów szesnastu sołectw. Stwierdził, że        
w omawianym projekcie uchwały proponuje się przyłączenie tylko pięciu sołectw. 
Poprosił o informację, czy proces poszerzania granic miasta jest kontynuowany i czy 
prowadzone są konsultacje w powyższej sprawie. 
 
Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. 
Poszerzenia Granic – przedstawiając informację, powiedział: „Koncepcja Pana 
Prezydenta jest taka, aby występować z wnioskami tylko wtedy, gdy grupy 
inicjatywne z poszczególnych sołectw zwrócą się z propozycją przyłączenia do 
Rzeszowa. Natomiast sprawa pozostałych sołectw pozostaje w zawieszeniu, do 
czasu opracowania koncepcji poszerzania granic Rzeszowa przez zespół powołany 
przez Wojewodę Podkarpackiego.” 
 
 Uchwała w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zmianę granic Gminy 
Miasta Rzeszowa, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 22 głosami „za”, 
bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 21. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego Nr IV w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/8/2008 stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr IV          
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (24 
głosami „za”). 
 
Ad. 22. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego Nr XII w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/9/2008 stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr XII          
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (24 
głosami „za”). 
 
Ad. 23. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego Nr X w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/12/2008 stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr X            
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 
głosami „za”). 
 
Ad. 24. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego Nr IX w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr IX            
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 
głosami „za”). 
 
Ad. 25. 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej                                
i Telekomunikacyjnej – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do 
realizacji, we współpracy z Województwem Podkarpackim, projektu Systemu 
Elektronicznej Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP). Następnie 
przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projekt uchwały /projekt uchwały, wraz    
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 31 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany 
projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów 
do realizacji, we współpracy z Województwem Podkarpackim, projektu 
Systemu Elektronicznej Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP),     
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 26. 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej                                 
i Telekomunikacyjnej – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia, pomiędzy Gminą 
Miasto Rzeszów a Miastem Dębica, dotyczącego wspólnego przystąpienia do 
przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 3600-3800 MHz (WiMAX) na 
obszarze przetargowym 09.1. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 
projekt uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 32 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany 
projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia, 
pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Miastem Dębica, dotyczącego wspólnego 
przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 3600-3800 
MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 09.1, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 27. 
Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej                                 
i  Telekomunikacyjnej  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  
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uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia, pomiędzy Gminą 
Miasto Rzeszów a Powiatem Łańcuckim, dotyczącego wspólnego przystąpienia do 
przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 3600-3800 MHz (WiMAX) na 
obszarze przetargowym 09.2. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 
projekt uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 33 do 
protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany 
projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia, 
pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Powiatem Łańcuckim, dotyczącego 
wspólnego przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 
3600-3800 MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 09.2, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 28. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 
rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/10/2008 stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno - Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 
uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów 
własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów,                          
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 29. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze 
stołówek zorganizowanych w przedszkolach i szkołach miasta Rzeszowa. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/13/2008 stanowi załącznik 
nr 35 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
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Radny Pan Zdzisław Daraż – zawnioskował o „zorganizowanie debaty na temat 
stawek wyżywienia w szkołach. Debata winna się odbyć z udziałem i pod egidą 
Komisji Edukacji Rady Miasta”. Zobowiązał się do przedłożenia powyższego wniosku 
w formie pisemnej. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Ja chciałbym 
zgłosić drobną uwagę redakcyjną – w § 3 ust. 1 proponuję skrócić bardzo 
rozbudowany zapis. W istocie chodzi o to, że procenty liczy się od kosztów surowca 
przeznaczonego na wyżywienie. Proponowałbym, żeby ten zapis brzmiał 
następująco: „nie więcej jednak niż koszty surowca przeznaczonego na wyżywienie”. 
Nie ma sensu wymieniać pozostałych składników i procentów.” 
 
Radna Pani Małgorzata Rączy - zabierając głos w dyskusji, powiedziała: „Nie 
zgadzam się z propozycją przedstawioną przez Radnego Pana Andrzeja Deca. 
Procenty ustalające dzienną wysokość opłat za korzystanie z posiłku w stołówce 
liczymy nie od wsadu do kotła, tylko od minimalnego wynagrodzenia za pracę.  
Artykuł  67a ustawy o systemie oświaty uprawnia organ prowadzący do ustalenia 
zasad korzystania ze stołówek prowadzonych przez szkoły i przedszkola, w tym 
wysokości opłat. Jeżeli chodzi o ustęp pierwszy paragrafu trzeciego, to jego zapis 
jest bardzo czytelny. Ustala się dzienną wysokość opłaty za korzystanie przez 
uczniów z posiłków w stołówce. Następnie wymienione jest, co wchodzi w skład tego 
posiłku. W skład kosztów przygotowania posiłku wchodzi tzw. wsad do kotła, koszty 
wynagrodzenia pracowników stołówki, wszystkie obciążenia zusowskie oraz koszty 
utrzymania stołówki. Uważam, że zapis w projekcie uchwały jest prawidłowy. 
Natomiast zapisy w ustępie drugim dotyczą pracowników szkoły i innych 
pracowników korzystających ze stołówki szkolnej. Uważam, że także ten zapis jest 
poprawny i czytelny.” 
 
Przystąpiono do głosowania. 
  
 Poprawka zgłoszona przez Radnego Pana Andrzeja Deca, dotycząca 
wprowadzenia w § 3 ust. 1 zapisu o treści:  „nie więcej jednak niż koszty 
surowca przeznaczonego na wyżywienie” nie została przyjęta. Za poprawką 
głosowało 9 radnych, 17 radnych było przeciw, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu.  
 
 Uchwała w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek 
zorganizowanych w przedszkolach i szkołach miasta Rzeszowa,                        
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 30. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość i warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, 
sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, wysokość i warunki wypłacania niektórych innych składników 
wynagrodzenia oraz nagród w 2008 roku. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XXIX/14/2008 stanowi załącznik nr 36 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały, 
wnioskując o wprowadzenie poprawek w Rozdziale III § 5 oraz w tabeli dodatków 
funkcyjnych dla nauczycieli zajmujących stanowiska w szkołach w poz. „dyrektor 
szkoły liczącej 36 oddziałów i więcej”.  
 
Pan Jerzy Maślanka – Przewodniczący Komisji Edukacji – przedstawił wniosek 
Komisji dotyczący poprawek w Rozdziale III § 5 oraz w tabeli dodatków funkcyjnych 
dla nauczycieli zajmujących stanowiska w szkołach w poz. „dyrektor szkoły liczącej 
36 oddziałów i więcej” /wniosek stanowi załącznik nr 37 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – zabierając głos w dyskusji, 
powiedział: „Propozycja zgłoszona przez Komisję Edukacji skutkuje zwiększonymi 
wydatkami z budżetu. Jednocześnie zachodzi konieczność wskazania źródła 
sfinansowania zwiększonych wydatków. Jeżeli nie zostanie wskazane takie źródło, to 
należy przyjąć, że środki zostaną przesunięte z puli środków, które zostają 
zwiększone o osiemset tysięcy, przeznaczonych na wynagrodzenia dla innych 
pracowników edukacji, w tym pracowników administracyjnych. Poprawka, zgodnie    
z przedstawioną propozycją, dotyczy podniesienia dodatku motywacyjnego dla 
nauczycieli do siedmiu procent i zwiększenia dodatków dla dyrektorów dużych szkół 
z tysiąca trzystu złotych do tysiąca pięciuset złotych.” 
 
Radny Pan Zdzisław Daraż – przedstawiając stanowisko do omawianego projektu 
uchwały, powiedział: „Na posiedzeniu Komisji Ekonomiczno – Budżetowej była 
rozważana sprawa wielu, słusznych zresztą, wniosków o podwyżki płac, odłożonych 
do czasu, kiedy będzie na nie pokrycie w budżecie. Uzgodniliśmy, że w miesiącu 
marcu br. odbędzie się spotkanie, mające na celu wysłuchanie informacji Pani 
Skarbnik Miasta o możliwościach finansowych Miasta, w tym głównie realizacji 
zgłoszonych wniosków i postulatów. Jest problem dotyczący podwyżki płac dla 
pracowników administracji samorządowej i pracowników innych jednostek. 
Przedstawiłem te dane tylko w formie informacyjnej. Całym sercem jestem za tym, 
aby nauczycielom żyło się lepiej.” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydenta Miasta – przypomniał, że Rada uchwaliła 
budżet Miasta na 2008 rok. Stwierdził, że każdy wniosek dotyczący zwiększenia płac 
dla poszczególnych grup zawodowych skutkuje tym, że środki należy przesuwać        
z innych zadań lub innych działów budżetu. Została przedstawiona propozycja 
zwiększenia środków na płace dla pracowników administracyjnych szkół. Płace w tej 
grupie są bardzo niskie. Wynoszą średnio 1 600 zł brutto. Zwiększenie środków        
o 800 tys. zł umożliwiłoby podwyżkę płac średnio o 200 zł dla jednego pracownika. 
Zauważył, że przyjęcie przez Radę Miasta wniosku Komisji Edukacji spowoduje, że 
zostaną zmniejszone środki na podwyżkę płac dla pracowników administracyjnych 
szkół.  
 
 Wniosek Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa, w zaproponowanej 
wersji, został przyjęty 20 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych i 3 głosach 
wstrzymujących. 
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 Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość             
i warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, wysokość i warunki wypłacania niektórych innych składników 
wynagrodzenia oraz nagród w 2008 roku, z przyjętymi poprawkami, została 
przyjęta 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 6 głosach 
wstrzymujących. 
 
Ad. 31. 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miasta 
Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej 
komunikacji zbiorowej. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
XXIX/17/08 stanowi załącznik nr 38 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 32. 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –  
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,                           
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Osób 
Niepełnosprawnych na 2008 rok. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 39 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisja Zdrowia jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej            
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem 
planu finansowego Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych na 2008 
rok, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
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Ad. 33. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicy na terenie miasta 
Rzeszowa (ul. Marka Grechuty). Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 40 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja  
Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie nadania nazw ulicy na terenie miasta Rzeszowa (ul. 
Marka Grechuty), w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 
głosami „za”). 
 
Ad. 34. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania dorocznych nagród za 
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury 
oraz ich wysokości. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedstawionego 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
XXIX/25/2008 stanowi załącznik nr 41 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Kultury i Promocji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 
zasad i trybu przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz ich 
wysokości, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (26 
głosami „za”).  
 
Ad. 35. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w składzie 
osobowym Komisji doraźnej ds. Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie „Sportu”. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 42 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Kultury i Promocji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. Poinformował  również,  że  do  składu  Komisji  doraźnej  do spraw Nagród  
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Miasta Rzeszowa w dziedzinie „Sportu” zostali zgłoszeni Radni Pan Czesław 
Chlebek i Pan Stanisław Rusinek, którzy wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji doraźnej ds. 
Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie „Sportu”, w zaproponowanej wersji          
i ustalonym składzie, została przyjęta 25 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 36. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody 
Prezydenta Miasta Rzeszowa dla Młodych Talentów. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 43 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Kultury i Promocji oraz Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie ustanowienia Nagrody Prezydenta Miasta Rzeszowa 
dla Młodych Talentów, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(26 głosami „za”). 
 
Ad. 37. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagród 
Miasta Rzeszowa w dziedzinie Sportu. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 44 do protokołu/. W ramach autopoprawki zgłosił propozycję zmiany 
zapisu § 8, który otrzymuje brzmienie: „Wnioski o przyznanie nagrody za dany rok 
winny być złożone w Wydziale Promocji, Kultury i Sportu Urzędu Miasta 
Rzeszowa nie później niż do 10 marca roku następnego.” 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Kultury i Promocji oraz Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Sportu, z autopoprawką, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 
 
Ad. 38. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie  ustanowienia  Nagród  
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Miasta Rzeszowa w dziedzinie Literatury. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 45 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Kultury i Promocji oraz Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Literatury, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami 
„za”). 
 
Ad. 39. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagród 
Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki. Następnie przedstawił uzasadnienie 
do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 46 do protokołu/.  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Kultury i Promocji oraz Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Nauki i Techniki, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie       
(27 głosami „za”). 
 
Ad. 40. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji doraźnej ds. Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki            
i Techniki. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 47 do protokołu/.  
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki zgłosił kandydaturę Radnego Pana Józefa Pytlaka 
do składu Komisji doraźnej ds. Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki              
i Techniki. Radny wyraził zgodę na udział w pracach Komisji. 
 
 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji doraźnej ds. 
Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki, w uzgodnionym 
składzie, została przyjęta 26 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy          
1 głosie wstrzymującym. 
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Ad. 41.  
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagród 
Miasta Rzeszowa w dziedzinie Kultury i Sztuki. Następnie przedstawił uzasadnienie 
do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 48 do protokołu/. W ramach autopoprawki zgłosił propozycję 
zmiany zapisu § 8, który otrzymuje brzmienie: „Wnioski o przyznanie nagrody za 
dany rok powinny być złożone w Wydziale Promocji, Kultury i Sportu Urzędu 
Miasta Rzeszowa nie później niż do 10 marca roku następnego.” 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie 
Kultury i Sztuki, z autopoprawką, została przyjęta jednomyślnie (27 głosami 
„za”). 
 
Ad. 42. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa 
/projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu/. Poinformował, że Radna Pani 
Jadwiga Stręk złożyła pisemną rezygnację z udziału w pracach Komisji /rezygnacja 
stanowi załącznik nr 49a do protokołu/. 
 
 Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia Rady 
Miasta Rzeszowa, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 20 głosami „za”, 
bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 43. 
Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie delegowania radnych Rady 
Miasta Rzeszowa do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 50 do protokołu/. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do składu Komisji Bezpieczeństwa                 
i Porządku dla Miasta Rzeszowa. 
Radna Pani Jadwiga Stręk zgłosiła kandydaturę Radnego Pana Jacka Adamowicza, 
który wyraził zgodę na kandydowanie, 
Radny Pan Andrzej Dec zgłosił kandydaturę Radnej Pani Małgorzaty Rączy, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie, 
Radny Pan Witold Walawender zgłosił kandydaturę Radnego Pana Mirosława 
Kwaśniaka, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że zgodnie     
z art. 38a ust. 5 pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Miasta deleguje do 
składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa dwóch 
przedstawicieli. W związku z powyższym do składu Komisji wejdzie dwóch radnych, 
którzy otrzymają największą ilość głosów. 
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Przystąpiono do głosowania. 
 
Za kandydaturą Radnego Pana Jacka Adamowicza głosowało 14 radnych, nikt nie 
był przeciwny, 12 radnych wstrzymało się do głosu.   
 
Za kandydaturą Radnego Pana Mirosława Kwaśniaka głosowało 17 radnych, 1 radny 
głosował przeciw, 9 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Za kandydaturą Radnej Pani Małgorzaty Rączy głosowało 22 radnych, nikt nie był 
przeciwny, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – na podstawie wyników 
głosowania stwierdził, że Rada Miasta delegowała do składu Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku dla Miasta Rzeszowa Radnych Panią Małgorzatę Rączy i Pana Mirosława 
Kwaśniaka. 
 
Ad. 44. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie skargi złożonej na Prezydenta Miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                     
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XXIX/11/2008 stanowi załącznik nr 51 
do protokołu/. Poinformował, że Komisja Rewizyjna jednomyślnie uznała skargę 
Pana Kazimierza Gawła za bezzasadną.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie skargi złożonej na działalność Prezydenta Miasta 
Rzeszowa, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 
głosami „za”). 
 
Ad. 45. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił informację na 
temat sytuacji klubu sportowego „Walter” oraz obiektu sportowego przy ul. 
Langiewicza /informacja stanowi załącznik nr 52 do protokołu/. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Nie neguję 
działań Miasta w omawianym temacie. Były one logiczne i zgodne z prawem. Jednak 
w tych wszystkich działaniach zaginął interes dzieci i młodzieży ćwiczącej w tym 
Klubie. Wszystko wskazuje na to, że wskutek tych zmian i trochę formalistycznego 
podejścia do tematu ze strony Wojska, cała grupa dzieci i młodzieży zostanie 
pozbawiona możliwości treningu. Stąd moja prośba, żeby ewentualnie wskazać 
wyjście z tej sytuacji, wskazać środki zaradcze. Zwracam się do Pana Prezydenta      
i władz Miasta o zaproponowanie rozwiązań zabezpieczających tej młodzieży 
miejsce do ćwiczeń. Ja nie chcę rozstrzygać, jak ten problem zostanie rozwiązany. 
Proszę Pana Prezydenta o pomoc dla tej młodzieży. Jest to wartość, o którą warto 
zabiegać, tym bardziej, że krzewienie kultury fizycznej i sportu leży w zakresie 
działania samorządu.” 
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Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że: „Pisma, 
które wpłynęły z Zarządu Infrastruktury Wojskowej w Lublinie mówią o tym, że Policja 
powinna przekazać Halę „Walter” na rzecz Wojska, w związku z uprawomocnieniem 
się wszystkich decyzji. W dniu 14 lutego br. odbyło się spotkania przedstawicieli 
Wojska i Policji. Nie doszło do protokolarnego przekazania hali. Z najnowszego 
pisma, które zostało przesłane do wiadomości Prezydenta Miasta wynika, że nie 
doszło do protokolarnego przekazania Hali, z uwagi na to, że nieruchomość nie jest 
wolna od osób trzecich. Chodzi o to, że Towarzystwo Sportowe „Walter” nie opuściło 
obiektu. W piśmie, o którym mowa, zostało zawarte wezwanie kierowane do  
Komendanta Policji, dotyczące podjęcia natychmiastowych działań umożliwiających 
realizację postanowień o przekazaniu Hali. W zasadzie jest to finał sprawy, której 
stronami są Komenda Wojewódzka Policji w Rzeszowie i Zarząd Infrastruktury 
Wojskowej w Lublinie.” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – przedstawiając swoje stanowisko          
w omawianej sprawie, powiedział: „Myślę, że wszyscy powinniśmy dbać o to, żeby 
sport w mieście Rzeszowie rozwijał się, byśmy mieli doskonałych zawodników, by 
młodzież mogła ćwiczyć swoje umiejętności. Propozycja Radnego Pana Andrzeja 
Deca dotycząca udzielenia pomocy w pozyskaniu odpowiedniego obiektu dla Klubu 
jest sensowna. Chciałbym przez Wysoką Radą oświadczyć, że podejmę działania    
w kierunku znalezienia odpowiedniej sali sportowej i w najkrótszym okresie czasu 
przedstawię stosowną propozycję. Chciałbym przypomnieć, że była propozycja 
udostępnienia pomieszczenia dla Klubu w obiekcie Hali Widowiskowo – Sportowej. 
Propozycja ta nie została jednak przyjęta. Trenerzy i działacze klubowi uznali, że 
zaproponowane pomieszczenie nie spełnia wymagań. Obecnie Miasto nie dysponuje 
pomieszczeniami spełniającymi wymagania stawiane przez władze Klubu.” 
 
Pan Sławomir Miłto – Prezes Towarzystwa Sportowego „Walter” – 
przedstawiając sytuację Klubu, powiedział: „Z naszego punktu widzenia ta sprawa 
nie wygląda tak prosto i jasno, jak przedstawił to w informacji Pan Prezydent Henryk 
Wolicki. Dramatem jest bezpośrednie zagrożenie, które może skutkować likwidacją 
Klubu działającego od tysiąc dziewięćset czterdziestego szóstego roku, a w obiekcie 
przy ul. Langiewicza od tysiąc dziewięćset sześćdziesiątego piątego roku. To nie była 
umowa dzierżawy, tylko umowa nieodpłatnego użyczenia. A więc tak naprawdę Klub 
funkcjonował w tym obiekcie, samofinansował ten obiekt od tysiąc dziewięćset 
dziewięćdziesiątego szóstego roku, tj. od czasu, kiedy zostały zlikwidowane piony 
gwardyjskie. Zwróćcie Państwo uwagę, że klub nie generował kosztów dla Miasta. 
Dzięki prowadzonej działalności na tym obiekcie Klub mógł finansować rozbudowaną 
działalność sportową. Liczba dzieci i młodzieży ćwiczącej w Klubie, średnio od wielu 
lat,  wynosi od dwustu do trzystu. Obecnie w Klubie panuje uczucie osierocenia. 
Miasto, które naszym zdaniem powinno pomóc, pozostawiło Klub bez tej pomocy. To 
nie jest takie proste powiedzieć, że obowiązują procedury. To jest dramat dla 
trenerów, którzy swojej pracy poświęcili wiele lat życia. To jest także dramat dla tych 
dzieci, które trenowały po kilka lat, a obecnie są w kadrze narodowej juniorów. Nie 
można klubu przenieść w jakiekolwiek miejsce. Dziękujemy za deklaracje złożone 
przez Pana Prezydenta. Mam nadzieję, że Klub nadal będzie stanowił dla Miasta 
jakąś wartość. Ale chcę uświadomić Państwu jedną rzecz. Klubu nie można 
przenieść gdziekolwiek. Mówimy o strzelnicy, mówimy o broni, która musi być 
odpowiednio   zabezpieczona.   Mówimy   o    macie    do    judo,    która    musi    być  
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zamontowana na specjalistycznym, sprężystym podłożu. Hala przy ul. Langiewicza 
spełnia te wymagania. To nie mogą być zwykłe sale gimnastyczne. Pomieszczenia, 
które zaoferowało nam Miasto nie spełniają tych wymogów. Tak naprawdę nie 
spełniają wymogów żadnej dziedziny sportu. W pomieszczeniu, co sześć metrów, 
znajdują się słupy nośne. Wysokość pomieszczeń wynosi trzy metry. W takich 
warunkach nie można prowadzić zajęć. Nie są także spełnione wymogi 
przeciwpożarowe. Dzieci i młodzież, np. w liczbie pięćdziesięciu, nie mogłyby 
odbywać zajęć, chociażby ze względów bezpieczeństwa. Była możliwość przejęcia 
obiektu przy ul. Langiewicza na majątek Miasta. Niestety, nie skorzystano z takiej 
możliwości. Nie znamy powodów tej decyzji. Głównym sensem i celem pomocy 
Miasta dla Klubu powinno być, aby ten obiekt mógł służyć, tak jak służył od 
czterdziestu lat, rzeszowskim dzieciom. Nie odpowiadam za działania Zarządu Klubu, 
które były wcześniej podejmowane. Jestem prezesem od grudnia ubiegłego roku. 
Dawny Zarząd nie do końca wypełniał swoje obowiązki. Chciałbym jeszcze uzupełnić 
przedstawioną informację. Odbyliśmy rozmowy z Wiceministrem Sportu Panem 
Paceltem, który mocno zaangażował się w działania zmierzające do rozwiązania 
tego problemu. Sprawa przekazania obiektu nie jest jeszcze do końca przesądzona. 
Jeżeli będzie wystarczająco mocne wsparcie ze strony Rady Miasta i Pana 
Prezydenta, to tę sprawę można jeszcze wstrzymać i zmienić decyzję. Jeżeli nawet 
Wojsko będzie miało trwały zarząd, to też istnieje możliwość przekazania obiektu dla 
potrzeb sportu. Byłoby to zgodne z ustawą o gospodarce nieruchomościami. 
Wymagane jest jednak zaangażowanie Miasta w tę sprawę. Chcę jeszcze Państwu 
uświadomić jedną rzecz. Ogólnie Województwo Podkarpackie jest na przedostatnim 
miejscu, jeżeli chodzi o wyniki sportowe dzieci i młodzieży w skali kraju. 
Rywalizujemy o niechlubne, ostatnie miejsce z Województwem Świętokrzyskim. 
Miasto powinno wspomagać działania klubów sportowych w Rzeszowie.”  
 
Radny Pan Jan Mazur – zabierając głos w dyskusji, zapytał: „Jakie są przeszkody, 
aby Zarząd Klubu „Walter” podjął rozmowy z Wojskiem na temat dalszego 
korzystania z obiektu przy ul. Langiewicz? Czy Wojsko zamierza zmienić charakter 
Hali? Decyzje w sprawie przekazania obiektu nie zapadły na szczeblu Rady Miasta     
i Prezydenta Rzeszowa. Sprawa przekazania Hali toczy się od kilku miesięcy. Teraz 
zapadły decyzje. Obiekt Hali służył przez wiele lat młodzieży. Myślę, że Hala powinna 
nadal spełniać tę rolę. Kwestią jest tylko dobra wola Wojska i porozumienia się 
Zarządu Klubu co do zasad korzystania z tego obiektu przez dzieci i młodzież. Nie 
ma już pionu gwardyjskiego. Klub ma charakter cywilny. Musi porozumieć się            
z obecnym właścicielem. Chciałbym przypomnieć, że w przeszłości Rada Miasta         
i Pan Prezydent zawsze z dużą troską odnosili się do spraw sportu, wspierając 
działania Klubu „Walter”, szczególnie w zakresie szkolenia dzieci i młodzieży. 
Corocznie z budżetu Miasta były przekazywane środki na wsparcie poszczególnych 
sekcji sportowych Klubu „Walter”. „ 
 
Pan Sławomir Miłto – Prezes Towarzystwa Sportowego „Walter” – odnosząc się 
do wypowiedzi przedmówcy, poinformował: „Na ten czas prowadzone są rozmowy na 
temat użytkowania Hali. Niestety, jest jeden podstawowy wymóg ustawowy, że 
Wojsko może przejąć ten obiekt tylko w przypadku, gdy nie ma na nim żadnych 
zobowiązań. Bez zobowiązań, czyli po rozwiązaniu wszystkich umów i bez żadnego 
majątku innych podmiotów i osób trzecich. Aby Wojsko mogło przejąć obiekt, Klub 
musi  opuścić  pomieszczenia  i   usunąć   wyposażenie.  Klub   mógłby   ewentualnie   
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ponownie korzystać z obiektu, ale po zakończeniu wszystkich procedur. Zgodnie        
z informacją otrzymaną z Zarządu Infrastruktury Wojskowej, w optymistycznym 
wariancie, procedury te potrwają około trzech miesięcy. Ale procedury te mogą 
przeciągnąć się nawet do pół roku. Jednocześnie Klub otrzymał informację, że obiekt 
może być udostępniony tylko na zasadach komercyjnych, co oznaczałoby, że Klub 
musiałby pokrywał wszystkie koszty związane z utrzymaniem i funkcjonowaniem 
Hali. Chcę podkreślić, że Klub „Walter” jest chyba ostatnim Klubem, gdzie odpłatność 
za szkolenie dzieci i młodzieży, ponoszona przez rodziców, jest wręcz symboliczna. 
Za jedno dziecko odpłatność wynosi trzydzieści złotych, za drugie dziecko tylko 
piętnaście złotych, natomiast trzecie dziecko odbywa szkolenie bezpłatnie. 
Podejmowane działania mają na celu utrzymanie działalności Klubu i objęcie jak 
największej liczby dzieci i młodzieży zajęciami sportowymi.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „W wypowiedzi 
Pana Prezesa pojawiła się informacja, że jest jeszcze szansa, że Wojsko zrezygnuje 
z przejęcia obiektu przy ul. Langiewicza. Być może warto poczynić starania               
o przejęcie Hali na majątek Miasta. Ja nie wiem, czy warto podjąć takie starania.     
W tej kwestii powinni wypowiedzieć się fachowcy. Należy oszacować, jaki jest stan 
tego obiektu, jaką ma on wartość, jakie są niezbędne nakłady, np. na remonty. Mam 
pytanie do Pana Prezydenta. Czy taka możliwość była brana pod uwagę? A jeśli tak, 
to dlaczego z niej zrezygnowano? Jeżeli nie, to czy Pan Prezydent zastanowi się nad 
tym, czy warto podjąć rozmowy z Wojskiem na temat przejęcie Hali?”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – odpowiadając na pytania, powiedział: 
„Odnoszę się z pełnym szacunkiem do władz i działaczy Klubu „Walter”, którzy 
zajmują się dziećmi i młodzieżą, którzy starają się stworzyć jak najlepsze warunki do 
prowadzenia szkoleń. Należy znaleźć najrozsądniejsze wyjście z zaistniałej sytuacji. 
Wyjście, nie na zasadzie szkalowania kogokolwiek, ale na zasadzie rozważnej 
dyskusji i podjęcia odpowiednich decyzji. Chciałbym przypomnieć, że Hala została 
wybudowana przez wojsko w tysiąc dziewięćset dwunastym roku. Na skutek różnych 
decyzji, Hala została przejęta przez Policję. Obiekt przy ul. Langiewicza był 
przekazany w zarząd Towarzystwu Sportowemu „Walter”. Chciałbym zauważyć, że   
z chwilą przejęcia Hali na majątek Miasta, nie byłoby prawnych możliwości 
przekazania obiektu w zarząd Klubowi bez przetargu. Oceniając obecną sytuację, 
uważam, że w pierwszej kolejności należy podjąć rozmowy z przedstawicielami 
Wojska na temat zasad korzystania przez sekcje sportowe z tego obiektu. Informuję, 
że podczas rozmów gen. Janusz Bronowicz i gen. Bąk wyrażali zgodę na 
użytkowanie obiektu przez Klub „Walter”. Konieczne jest tylko ustalenie terminarza 
treningów. Jeżeli nie dojdzie do porozumienia pomiędzy Towarzystwem Sportowym    
i Wojskiem odnośnie korzystania z tego obiektu, Miasto podejmie działania, których 
celem będzie zabezpieczenie odpowiednich pomieszczeń dla wszystkich sekcji 
sportowych Klubu „Walter”. Jestem Prezydentem Miasta i bardzo zależy mi na 
rozwoju sportu w Rzeszowie. Co do przejęcia Hali przypominam, że decyzja nie 
zależy od Miasta. Decyzja w tej sprawie zapadła na szczeblu ministerialnym.” 
 
Ad. 46. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił informację           
o stanie formalno – prawnym terenu obok byłego Hotelu „Rzeszów” /informacja 
stanowi   załącznik   nr   53   do   protokołu/.   Następnie   przedstawił   mapę   terenu                 
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z podziałem własnościowym poszczególnych działek /mapa stanowi załącznik nr 54 
do protokołu/. 
 
Radny Pan Zdzisław Daraż – przypomniał, że informacja przedstawiona przez 
Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Henryka Wolickiego była przedstawiona                 
i szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej. 
Zauważył, że wszyscy radni, zainteresowani danym tematem, mogą brać udział       
w posiedzeniach merytorycznych Komisji. Stwierdził, że brak jest uzasadnienia do 
ponownego rozpatrywania na sesji Rady Miasta informacji o stanie formalno – 
prawnym terenu obok byłego Hotelu „Rzeszów”. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Składając 
wniosek o wprowadzenie do porządku obrad informacji na temat zagospodarowania 
terenu po byłym Hotelu „Rzeszów”, chciałem uzyskać odpowiedź na pytanie: do 
czego zmierzamy? Mam wątpliwości, czy zmierzamy w dobrym kierunku. Obecnie 
obowiązują trzy uchwały Rady Miasta w tej sprawie. Jedna, która w Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego zezwoliła na tym 
obszarze na takie zagospodarowanie, jakie obecnie obowiązuje. W szczególności na 
obiekt handlowy o powierzchni powyżej dwóch tysięcy metrów kwadratowych. Drugą 
uchwałą w tej materii jest plan zagospodarowania przestrzennego pomyślany tak, że 
da się go zrealizować tylko na jednolitym obszarze. Inaczej mówiąc, da się go 
zrealizować, jeżeli teren będzie własnością tylko jednego podmiotu. Trzecia uchwała 
jest decyzją o wystawieniu terenu, będącego własnością Miasta, na sprzedaż. Jak 
powiedział Pan Prezydent, sytuacja skomplikowała się. Miasto nie może sprzedać 
całego terenu. W związku z tym, chciałbym zapytać: Jaki jest nasz główny cel, który 
chcemy osiągnąć w sprawie tego terenu? Czy głównym celem jest sprzedaż terenu 
za najlepszą cenę? Czy też chcemy zrealizować uchwałę dotyczącą planu 
zagospodarowania przestrzennego, którą Rada Miasta przyjęła i doprowadzić do 
tego, żeby ten teren został zagospodarowany zgodnie z przyjętym planem. Mam 
wrażenie, że na dzień dzisiejszy te cele są ze sobą sprzeczne. Albo decydujemy się 
na jak najszybszą sprzedaż za jak najlepszą cenę i wtedy trzeba myśleć                      
o sporządzeniu nowego planu zagospodarowania, albo zmierzajmy do tego, żeby 
właścicielem całego terenu został jeden inwestor. Wtedy jest szansa zrealizowania 
inwestycji, zgodnie z przyjętym planem zagospodarowania przestrzennego.              
W zależności od odpowiedzi na tak postawione pytania albo ustalenie priorytetów,    
o których Rada Miasta zadecyduje, będzie można wysnuwać wnioski co do dalszego 
postępowania. Jak poznam stanowisko Pana Prezydenta odnośnie rozwiązania tej 
sprawy, będą zgłaszał kolejne wnioski.” 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawiając swoje 
stanowisko w omawianej sprawie, powiedział: „W moim przekonaniu sytuacja jest 
taka, iż Miasto w tej sprawie chciałoby zrealizować łącznie dwa cele. O tych celach 
mówił Radny Pan Andrzej Dec. Po pierwsze chodzi o to, aby ten teren został 
zagospodarowany i żeby powstały tam ładne architektonicznie obiekty. Po drugie 
chodzi o to aby Miasto uzyskało jak największe wpływy do budżetu ze sprzedaży 
tego terenu. Prawdą jest, że w wyniku rywalizacji między podmiotami gospodarczymi, 
które zainteresowane są terenem miejskim, wynikła taka sytuacja, że jeden inwestor, 
który jest właścicielem dużej części terenu po byłym Hotelu „Rzeszów”, używa 
sztuczek  prawnych,  aby  zablokować przetarg, a tym samym zablokować możliwość  
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realizacji drugiego celu Miasta, czyli uzyskania jak najlepszej ceny ze sprzedaży. 
Poprzez te działania stajemy wobec takiej sytuacji, że te dwa cele Miasta nie mogą 
być zrealizowane. Blokowanie procedur przetargowych powoduje, że czas realizacji 
tego przedsięwzięcia, szczególnie sprzedaży całości terenów miejskich, może być 
wstrzymany nawet na kilka lat. Stajemy więc przed dylematem. Jeśli chcemy na tym 
terenie szybko zrealizować inwestycję, to należałoby bezprzetargowo przekazać 
teren miejski temu inwestorowi, który jest właścicielem terenu przyległego i to na jego 
warunkach. I tutaj jestem przeciwny takiemu rozwiązaniu. Dlaczego osobie, która 
blokuje Miastu ogłoszenie przetargu, mamy przekazać teren w trybie 
bezprzetargowym. Jest to bardzo trudna sprawa, przyjmując, że Miastu zależy na 
szybkim zagospodarowaniu tego terenu.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – ponownie zabierając głos, powiedział: „ To nie musi być 
tak, że teren zostanie przekazany, lub sprzedany, na warunkach zaproponowanych 
przez inwestora. Powinna to być normalna transakcja handlowa. My możemy 
postawić wygórowane warunki i rozpocząć negocjacje. Jeżeli skutki negocjacji nie 
będą satysfakcjonujące, to możemy szukać innych rozwiązań.” 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował: „Spółka „Semako – CD 
Lokum”, która przedstawiła wczoraj swoją ofertę, przez rok skutecznie blokowała 
przetargi. Wnosiła do Samorządowego Kolegium Odwoławczego protesty w sprawie 
podziału działek, mając świadomość, że nie wygrają. Warunki przedstawione            
w piśmie z dnia 25 lutego  2008 r. są bardzo dobre. Nie mogę jednak zgodzić się      
z propozycją o przekazaniu terenów tylko tej Spółce. Być może przedstawiona oferta 
zostanie wykorzystana przy opracowaniu warunków kolejnego przetargu. 
Zastrzegam jednak, że przed podjęciem decyzji, sprawa zostanie szczegółowo 
omówiona z radcami prawnymi. Jedyną formą zbycia terenu będzie przetarg. Innej 
możliwości nie ma. Prezydent Miasta nie może podjąć decyzji o przekazaniu terenu 
bez przetargu. Taką decyzję może podjąć tylko Rada Miasta. Moje stanowisko jest 
jednoznaczne – zbycie terenu w przetargu. Obecnie teren Miasta, co do którego 
spodziewamy się, że nie będzie protestów, ma powierzchnię trzydziestu ośmiu arów. 
Cena wywoławcza do przetargu została ustalona w wysokości dziesięciu milionów 
złotych. Firmy, które chcą budować w Rzeszowie hotele, występują o tereny              
o powierzchni około dwudziestu pięciu do trzydziestu arów. A więc teren 
przeznaczony do zbycia, umożliwiałby budowę hotelu. Ale przyjmując takie 
rozwiązanie, Rada Miasta musiałaby podjąć uchwałę o zmianie planu 
zagospodarowania przestrzennego. Wszystkie strony zainteresowane są szybkim 
rozwiązaniem tego problemu. Musimy więc rozważyć wszystkie możliwości, które 
pozwolą na realizację zaplanowanej inwestycji lub szybkie zagospodarowanie terenu 
przy byłym Hotelu „Rzeszów”. Są trzy strony w tej sprawie: właściciel terenu po 
byłym Hotelu, Miasto, które jest właścicielem terenów przyległych oraz byli 
właściciele, którzy złożyli wnioski o zwroty nieruchomości. Do czasu prawomocnego 
wyroku sądu, nie ma możliwości sprzedaży gruntów. Sytuacja taka może potrwać 
kilka lat. Na dzień dzisiejszy, moje stanowisko jest takie, żeby sprzedać grunty oraz 
zmienić zapisy planu zagospodarowania przestrzennego w sposób umożliwiający 
budowę hotelu i obiektu pod usługi komercyjne. Jeżeli zostaną zgłoszone inne 
propozycje, zgodne z prawem, zostaną one szczegółowo rozpatrzone. Propozycje 
przedłożone przez Spółkę „Semako – CD Lokum” są do wglądu Państwa Radnych.” 
/pismo L.dz. 08.02/33 z dnia 25 lutego 2008 r. stanowi załącznik nr 55 do protokołu/. 
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Radny Pan Andrzej Dec – odnosząc się do tematu, powiedział: „Jeśli w propozycji 
przedłożonej przez Spółkę „Semako” są jakieś intratne warunki, to jest to pewne 
rozwiązanie. Można je wpisać do warunków przetargu i poszukać inwestora, który je 
spełni. Natomiast, jeżeli w międzyczasie teren zostanie sprzedany, oferta będzie 
nieaktualna. Przed rozstrzygnięciem przetargu nie można określić nabywcy. Może 
dojść do sytuacji, że nie będzie możliwe zrealizowanie wcześniej przyjętych 
zamierzeń. Ja bym ustalił następującą kolejność działań. Spróbujemy najpierw,         
w oparciu o przedstawioną propozycję lub zmodyfikowaną propozycję według 
naszych życzeń doprowadzić do zagospodarowania całego terenu, zgodnie                
z obecnie obowiązującym planem zagospodarowania. Jeżeli się to nie uda, to 
zrezygnujmy z takiego rozwiązania i przystąpmy do sprzedaży terenu z jednoczesną 
zmianą planu zagospodarowania przestrzennego. Za około półtora roku pierwsi 
inwestorzy będą mogli przystąpić do budowy, bo tyle czasu wymaga zmiana planu 
zagospodarowania przestrzennego. Problem tylko w tym, że działki, o które zostały 
złożone wnioski o zwroty, blokują zagospodarowanie całego terenu. Zastanowiłbym 
się jeszcze nad tym, czy nie ma prawnego sposobu, żeby ominąć te zwroty albo 
przenieść te zobowiązania, które z nich wynikają na inne osoby. Być może inwestor 
zgodzi się wykupić te działki. Jeżeli będziemy czekać na rozstrzygnięcia sądowe, 
realizacja inwestycji zostanie zablokowana na trzy, cztery lata.” 
 
Ad. 47. 
Radni otrzymali wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od            
29 stycznia do 26 lutego 2008 r. Rada Miasta przyjęła przedstawioną informację do 
wiadomości /wykaz stanowi załącznik nr 56 do protokołu/. 
 
Ad. 48. 
Radni Miasta: Panowie Jan Mazur i Bogusław Sak – złożyli, w formie pisemnej, 
interpelację o treści: „Od pewnego czasu do mnie oraz Rady Osiedla Dąbrowskiego 
kierowane są prośby od mieszkańców Os. Dąbrowskiego, Piastów i Gen. Grota 
Roweckiego by zlikwidować (zakazać) tzw. „turnieju” samochodów, organizowanego 
w Rzeszowskim Rezerwacie Przyrody tzw. Lisiej Górze. Zachowanie kierowców 
powoduje naruszenie spokoju, zakłóca równowagę przyrodniczą, zatruwa to prawem 
chronione środowisko, płoszy ptactwo i drobną zwierzynę żyjącą w tym środowisku. 
Bezkarne zachowanie w tym rejonie kierowców budzi zrozumiały niepokój, nie tylko 
mieszkańców, ale też Ligii Ochrony Przyrody i innych organizacji ekologicznych. Są 
propozycje by zakazać wjazdu samochodów w ten rejon.” 
 
Radny Pan Jan Mazur - złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „W ostatnim 
czasie w prasie lokalnej pojawiły się inicjatywy nazwania placu lub ulicy imieniem 
pierwszego Prezydenta Miasta Pana Romana Krogulskiego. Nie mam nic przeciwko 
tej inicjatywie. Pragnę tylko przypomnieć, że od roku 1938 imię to nosi Rezerwat 
Przyrody na Lisiej Górze. Proponuję, by przypomnieć to tym, którzy zajmują się 
promocją miasta i w różnych materiałach promocyjnych nie pomijać, czyjego imienia 
jest ten Rezerwat i to podkreślać.” 
 
Radni Miasta: Panowie Jan Mazur i Bogusław Sak - złożyli, w formie pisemnej, 
interpelację o treści: „Uprzejmie proszę, by w oparciu o środki bieżące uporządkować 
i poprawić estetykę oraz wygląd terenu wokół bloków ostatnio wyremontowanych 
przy  ul.  Hanasiewicza.  Proponuje  się  tam  m. in.  mieszkania  dla  samodzielnych  
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pracowników naukowych z tytułem profesora, których – o czym mnie m.in. 
informowano – razi wygląd otoczenia tych bloków, zaniedbanie i nieład w tym rejonie 
oraz nienajlepsza estetyka tego terenu.” 
 
Radny Pan Waldemar Szumny - złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści:    
„W imieniu mieszkańców ze Zwięczycy (obecnie osiedle Rzeszowa) uprzejmie 
proszę o zbadanie możliwości i przeprowadzenie wykonania „płynnego” przedłużenia 
ścieżki rowerowej wzdłuż Wisłoka w celu połączenia (bezpiecznego i wygodnego) ze 
Zwięczycą np. dawną ulicą Jarową. Dzięki temu rowerzyści i młodzież jeżdżąca na 
rolkach mogliby mieć wygodniejsze drogi i ścieżki, a także bezpieczniejsze. 
Jednocześnie proszę o rozważenie możliwości budowy chodników w Zwięczycy, 
szczególnie tam, gdzie jest to konieczne ze względów bezpieczeństwa (duży ruch 
pieszych.)” 
 
Radny Pan Jacek Adamowicz - złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści:     

1. Pytanie do Pana Zdzisława Daraża w sprawie sprawozdania dotyczącego 
nadania Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa dla Pana Mieczysława 
Wałęgi – jakie są decyzje. Proszę przedstawić wszystkie informacje na ten 
temat. 

2. W sprawie domu kultury na Os. Baranówka. Panie Prezydencie – czy można 
zwiększyć pulę pieniędzy na budowę nowego domu kultury na Baranówce, 
gdyż 500 000 zł jest to kwota zbyt mała, a pozostała kwota przewidziana na 
przyszły rok jest ogromna. Czy można podzielić tę kwotę?” 

3. Panie Prezydencie – mieszkańcy proszą o interwencję w sprawie parkowania 
tirów na pętli autobusowej na Osiedlu Gen. Andersa. Tiry niszczą 
infrastrukturę, która jest  i tak w nienajlepszej sytuacji.” 

4. Proszę w imieniu mieszkańców o remont ulicy Mikołajczyka w tym roku.” 
 
Radny Pan Zdzisław Daraż – odpowiadając na pytanie Radnego Pana Jacka 
Adamowicza dotyczące przedstawienia sprawozdania w sprawie nadawania tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa, poinformował: „Chcę powiedzieć, że 
Komisja ds. przyznawania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa, 
odrzuciła w głosowaniu wniosek o nadanie tego tytułu Panu Stanisławowi Wałędze. 
Natomiast zdecydowała, że będzie przyznany Mu tytuł: „Zasłużony dla Miasta 
Rzeszowa.” 
 
Radny Pan Adolf Gubernat – poinformował, że z upoważnienia Komisji 
Regulaminowo – Statutowej opracowuje „formy nagradzania i wskazywania osób, 
którym należałoby przyznać tytuł  
 
Radna Pani Małgorzata Rączy - złożyła, w formie pisemnej, interpelację o treści: 
„Uprzejmie proszę o podanie, w przybliżeniu, daty kontynuowania budowy chodnika 
od Zespołu Szkół Nr 4 w Rzeszowie przy ul. Dębickiej 288 w kierunku miejscowości 
Bzianka. Długość tego chodnika w przybliżeniu wynosi około 1 km.” 
 
Radny Pan Adolf Gubernat - złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Na 
przełomie lat 2006 – 2007 dokonana została wymiana sieci wodociągowo – 
kanalizacyjnej na ul. Letniej. Bieżąca naprawa rozkopanej jezdni i częściowo 
zrujnowanych chodników została wykonana w pierwszym półroczu 2007 r. Po okresie  
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jesienno – zimowym, co było do przewidzenia, nastąpiły istotne zmiany nawierzchni 
jezdni i ulica wymaga remontu. Na ten temat zgłaszałem interpelację we wrześniu 
2007 r., na którą otrzymałem odpowiedź 3 października 2007 roku 
(ORA/OR.I.0057/23/07) podpisaną przez Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa 
Marka Ustrobińskiego, w której została zawarta obietnica, iż remont ul. Letniej 
zostanie uwzględniony w planie na 2008 rok /odpis pisma w załączeniu/. Uprzejmie 
proszę, ponieważ ul. Letnia nie znalazła się w dotychczasowych planach remontów 
na br., o powrót do sprawy i znalezienie sposobu, aby tej ulicy przywrócić pełny 
estetyczny i użytkowy charakter.” 
 
Radni Miasta: Pani Józefa Winiarska i Pan Czesław Chlebek - złożyli, w formie 
pisemnej, interpelację o treści:  

1. „Należy wyczyścić rowy, udrożnić przepusty i wyprofilować pobocza ul. 
Dębickiej od ul. Ługowej do Bianki na długości około 700 m. 

2. Utwardzić materiałem kamiennym odgałęzienie ul. Ciche Wzgórze na 
długości 70 m i Zielone Wzgórze na długości 250 m. Na tym terenie należy 
udrożnić rowy melioracyjne. 

3. Mieszkańcy proszą o oświetlenie ul. Ciche Wzgórze.” 
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak - złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: 
„Wnioskuję o wygospodarowanie funduszy w 2008 r. na budowę drogi bocznej ulicy 
Łukaszewicza. W obecnej chwili prowadzone są prace projektowe i działania 
związane z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Nadmieniam, że nie zachodzi 
potrzeba wykupu gruntów. Uprzejmie proszę o realizację wniosku.” 
 
Ad. 49. 
Radny Pan Jerzy Maślanka – poprosił o opracowanie jednolitych zasad nadawania 
nazw ulicom, placom i osiedlom na terenie miasta Rzeszowa. Poprosił również          
o rozważenie wprowadzenia zasady podpisywania list obecności przez radnych na 
początku i po zakończeniu obrad sesji Rady Miasta. 
 
Radny Pan Adolf Gubernat – poprosił Pana Stanisława Sienkę – Zastępcę 
Prezydenta Miasta, o zorganizowanie spotkania z udziałem Dyrektora Wydziału 
Promocji, Kultury i Sportu, którego celem byłoby opracowanie Regulaminu 
określającego zasady przyznawania tytułu „Zasłużony dla Miasta Rzeszowa”. 
 
Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła: 
Protokół Nr XXV z XXV sesji odbytej w dniu 17 stycznia 2008 r. 
Protokół Nr XXVI z XXVI sesji odbytej w dniu 25 stycznia 2008 r. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

1. w dniu 29 lutego 2008 r. o godz. 18.00 w Instytucie Muzyki odbędzie się 
wspólny koncert filharmoników z Rzeszowa i Bieleffeldu,  

2. w dniu 1 marca 2008 r. o godz. 18.00 w Filharmonii Rzeszowskiej odbędzie 
się wspólny koncert filharmoników z Rzeszowa i Bieleffeldu,  

3. XXX sesja Rady Miasta obędzie się w dniu 1 kwietnia 2008 r. o godz. 8.30. 
 
Na XXIX sesji odbytej w dniu 26 lutego 2008 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
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1. Uchwała Nr XXIX/423/2008 w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 

2008 rok. 
 
2. Uchwała Nr XXIX/424/2008 w sprawie dopłat do 1m3 odprowadzanych 

ścieków. 
 

3. Uchwała Nr XXIX/425/2008 w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 
2008 rok. 

 
4. Uchwała Nr XXIX/426/2008 w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta.  
 
5. Uchwała Nr XXIX/427/2008 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 

oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
 

6. Uchwała Nr XXIX/428/2008 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. 
Rejtan). 

 
7. Uchwała Nr XXIX/429/2008 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 

oprocentowania w Młodzieżowej Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec”. 
 

8. Uchwała Nr XXIX/430/2008 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Energetyk”. 

 
9. Uchwała Nr XXIX/431/2008 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 

oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej 
„Geodeci”. 

 
10. Uchwała Nr XXIX/432/2008 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 

oprocentowania w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 
 

11. Uchwała Nr XXIX/433/2008 w sprawie stanowienia o kierunkach działania 
Prezydenta Miasta Rzeszowa odnośnie lokalizacji stacji bazowych telefonii 
komórkowych oraz urządzeń radiolinii w Rzeszowie. 

 
12. Uchwała Nr XXIX/434/2008 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonej przy ul. Dymnickiego w Rzeszowie. 
 

13. Uchwała Nr XXIX/435w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości na czas nieokreślony. 

 
14. Uchwała Nr XXIX/436/2008 w sprawie przejęcia przez Gminę Miasto Rzeszów 

darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowe zlokalizowane                         
w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością osób fizycznych. 

 
15. Uchwała Nr XXIX/437/2008 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
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16. Uchwała Nr XXIX/438/2008 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.               
w Rzeszowie. 

 
17. Uchwała Nr XXIX/439/2008 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomości. 
 

18. Uchwała Nr XXIX/440/2008 w sprawie uchwalenia zmiany Nr 151/6-A/2007 
uchwalonego w części oznaczonej konturem ABCDEFGHJKLMNO 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 86/16/2004           
w rejonie ul. Karowej i Kopisto w Rzeszowie. 

 
19. Uchwała Nr XXIX/441/2008 w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 151/16-B/2007 w rejonie ul. Karowej     
i Kopisto w Rzeszowie. 

 
20. Uchwała Nr XXIX/442/2008 w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zmianę 

granic Gminy Miasta Rzeszowa. 
 

21. Uchwała Nr XXIX/443/2008 w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego Nr IV w Rzeszowie. 

 
22. Uchwała Nr XXIX/444/2008 w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Profilowanego Nr XII w Rzeszowie. 
 

23. Uchwała Nr XXIX/445/2008 w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego Nr X w Rzeszowie. 

 
24. Uchwała Nr XXIX/446/2008 w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Profilowanego Nr IX w Rzeszowie. 
 

25. Uchwała Nr XXIX/447/2008 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 
Miasto Rzeszów do realizacji, we współpracy z Województwem 
Podkarpackim, projektu Systemu Elektronicznej Komunikacji dla Administracji 
Publicznej (SEKAP). 

 
26. Uchwała Nr XXIX/448/2008 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

Porozumienia, pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Miastem Dębica, 
dotyczącego wspólnego przystąpienia do przetargu na rezerwację 
częstotliwości z zakresu 3600-3800 MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 
09.1. 

 
27. Uchwała Nr XXIX/449/2008 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

Porozumienia, pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Powiatem Łańcuckim, 
dotyczącego wspólnego przystąpienia do przetargu na rezerwację 
częstotliwości z zakresu 3600-3800 MHz (WiMAX) na obszarze przetargowym 
09.2. 
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28. Uchwała Nr XXIX/450/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia 

rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta 
Rzeszów. 

 
29. Uchwała Nr XXIX/451/2008 w sprawie ustalenia zasad korzystania ze 

stołówek zorganizowanych w przedszkolach i szkołach miasta Rzeszowa. 
 

30. Uchwała Nr XXIX/452/2008 w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość i warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, 
sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania niektórych innych 
składników wynagrodzenia oraz nagród w 2008 roku. 

 
31. Uchwała Nr XXIX/453/2008 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa       

w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji 
zbiorowej. 

 
32. Uchwała Nr XXIX/454/2008 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,                
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Osób 
Niepełnosprawnych na 2008 rok. 

 
33. Uchwała Nr XXIX/455/2008 w sprawie nadania nazw ulicy na terenie miasta 

Rzeszowa(ul. Marka Grechuty). 
 

34. Uchwała Nr XXIX/456/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 
szczegółowych zasad i trybu przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia 
w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz 
ich wysokości. 

 
35. Uchwała Nr XXIX/457/2008 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji 

doraźnej ds. Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie „Sportu”. 
 

36. Uchwała Nr XXIX/458/2008 w sprawie ustanowienia Nagrody Prezydenta 
Miasta Rzeszowa dla Młodych Talentów. 

 
37. Uchwała Nr XXIX/459/2008 w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa 

w dziedzinie Sportu. 
 

38. Uchwała Nr XXIX/460/2008 w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa 
w dziedzinie Literatury. 

 
39. Uchwała Nr XXIX/461/2008 w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa 

w dziedzinie Nauki i Techniki. 
 

40. Uchwała Nr XXIX/462/2008 w sprawie uzupełnienia składu osobowego 
Komisji doraźnej ds. Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki. 
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41. Uchwała Nr XXIX/463/2008 w sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa 

w dziedzinie Kultury i Sztuki. 
 

42. Uchwała Nr XXIX/464/2008 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 
Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa. 

 
43. Uchwała Nr XXIX/465/2008 w sprawie delegowania radnych Rady Miasta 

Rzeszowa do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa. 
 
44. Uchwała Nr XXIX/466/2008 w sprawie skargi złożonej na Prezydenta Miasta 

Rzeszowa. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamknął obrady XXIX sesji Rady Miasta. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 14.30. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Anna Blicharska 
 
Sprawdził: 
        Dyrektor 
Biura Rady Miasta 
 
 Mirosław Kubiak 
                                                                      Przewodniczący 
                                                               Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                    Konrad Fijołek 
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